
CAHK Activity 聯會活動

Welcome to CAHK Christmas Cocktail 2025 
歡迎報名香港通訊業聯會聖誕交流酒會

As Christmas approaches, the CAHK Christmas Cocktail 2025 will be held at the Royal
Hong Kong Yacht Club on 9 December 2025. CAHK warmly welcomes both old and new
friends to join us. As a highlight on the business calendar, CAHK   Christmas Cocktail
bringing together over a hundred leaders, members, and industry peers from the ICT
sector. This year, we are honored to have Mr. Chaucer Leung, JP, Director-General of
Communications, Office of the Communication Authority, as our guest of honor. We are
also honored to invite several Government Officials, including Mr. Bernard Chan, JP,
Under Secretary for Commerce and Economic Development; Hon Duncan Chiu,
Legislative Council member (T&I); Mr. Daniel Cheung, JP, Deputy Commissioner of Digital
Policy; Mr. Francis Chan,  Assistant Director of Security Bureau; and Ir. Sunny Lee, BBS,
JP, ASTRI Board Chairman.
 
This year’s cocktail will also feature a light-hearted firechat with former leaders of OFCA,
including Mr Anthony Wong Sik-kei, SBS, JP;   Mr Au Man-ho, SBS; and Ms. Eliza Lee
Man-ching, GBS, JP—to share their insights and celebrating the festive season together. 

Sing Up for the Cocktail: f92c2cb0582ca0f26959487fce110133.pdf  
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聖誕佳節即將來臨，一年一度的香港通訊業聯會聖誕交流酒會將於12月9日假皇家香港遊艇
會。聯會歡迎舊友新知參與。作為商界日程中的重要活動之一，酒會匯聚超過百位信息與通

信技術領域的領袖、會員及業界同仁。今年酒會更邀請通訊事務總監梁仲賢先生，JP作主
禮嘉賓，出席政府官員，包括： 商務及經濟發展局副局長陳百里先生，JP、立法會科技創
新界議員邱達根先生、副數字政策專員（數字基建）張宜偉先生，JP、保安局助理總監
（關鍵基礎設施）陳永安先生、香港應用科技研究院主席李惠光工程師，BBS，JP蒞臨。
 
本年度酒會更設輕鬆訪談環節，邀請通訊事務管理局辦公室前領導，包括王錫基先生，

SBS，JP、區文浩博士，SBS，以及利敏貞女士，GBS， JP分享見聞，與聯會共賀佳節。
 
門票有限，欲購從速：f92c2cb0582ca0f26959487fce110133.pdf 

CAHK response to Ming Pao
聯會接受《明報》書面查詢

With the Government’s legislation on regulating Protection of Critical Infrastructures
(Computer Systems) Ordinance which is set to take effect next year, CAHK responded to
media inquiries from  Ming Pao regarding the law and the industry’s code of practice.
 
For the articles: 護關鍵電腦系統 擬准索生產供應商資料 曾提「採購考慮國安」 《守則》
最新擬稿：應採多元開源零部件 - 20251124 - 要聞 - 每日明報 - 明報新聞網 
 
就特區政府規管關鍵基礎設施及其電腦系統的專屬法例來年生效，聯會就法例及業界實務守

則有關議題接受傳媒《明報》查詢。

 
於報道中，聯會回應：新《守則》適合採購風險管理的核心要求，即在確保不違反國家安全

且不受制裁的前提下，回歸法例保障關鍵網絡安全的原意，也貼近業界在全球化供應鏈下的

慣常做法。聯會說，《守則》讓業界能基於最能滿足本身要求的方案採購，有助減少因局限

選擇所衍生的額外合規成本，對此表示歡迎。

報道詳情，請瀏覽：護關鍵電腦系統 擬准索生產供應商資料 曾提「採購考慮國安」 《守
則》最新擬稿：應採多元開源零部件 - 20251124 - 要聞 - 每日明報 - 明報新聞網 

CAHK Attends CEDB Cocktail Reception
聯會出席商經局酒會
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On 11 November 2025, Vice-Chairmen Mr. Bruce Lam, Dr. Gabriel Leung and Mr. Alex
Wong, represented CAHK at the Commerce and Economic Development Bureau’s
Cocktail reception for about 200 guests, including senior Hong Kong Government officials,
representatives of the Office of the Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs in Hong
Kong, consuls-general, chambers of commerce, major trade bodies and members of
relevant government committees.
 
Speaking at the reception, Mr. Algernon Yau outlined how Hong Kong Economic and
Trade Offices (ETOs) and the Mainland Offices promote Hong Kong's diverse strengths
and opportunities, and urged every organisation to join 7 December's Legislative Council
General Election.
 
CAHK reaffirms our full support for the ETO network and will mobilise the sector to vote on
7 December, helping to shape a brighter future for Hong Kong and exercising the civic
right to elect a new legislature.

香港通訊業聯會副主席林國誠先生、梁成琯博士以及黃家恆先生，於11月11日出席商務及
經濟發展局酒會。本次酒會有約200位港府、外交部駐港公署官員、駐港領事和商會、主要
貿易組織代表等，以及相關政府委員會的成員。

 
會上，丘應樺局長除了向各位介紹香港駐海外經濟貿易辦事處（經貿辦）及內地辦事處如何

持續推廣香港多元優勢和機遇的工作，亦藉此機會鼓勵各組織及團體的成員於12月7日立法
會換屆選舉投票日投票。

 
香港通訊業聯會繼續支持經貿辦、內地辦事處以及全力動員業界同儕參與12月7日立法會選
舉投票，助力香港邁向新輝煌；以及行使公民權利，選出新一屆立法會議員。 

 HKSAR GOVT News 特區政府資訊



OFCA Published Trading Fund Report 2025/2025 
通訊辦出版2024/2025年度營運基金報告書

PCPD Published 2024-2025 Annual Report 
私隱專員公署出版2024至2025年報

OFCA Trading Fund Report 2024/2025 has been published and uploaded to the OFCA's
official website. If interested, please
visit: https://www.ofca.gov.hk/trade_fund_report/2425/index.html
 
通訊事務管理局辦公室營運基金報告書2024/2025全文現已刊登至通訊辦官網，如對報告書
感興趣者，請瀏覽：https://www.ofca.gov.hk/trade_fund_report/2425/index.html
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PCPD 2024-2025 Annual Report OFCA has been published and uploaded to the PCPD's
official website. If interested, please visit:
https://www.pcpd.org.hk/english/resources_centre/publications/annual_report/annualrepor
t2025.html
 
私隱專員公署2024至2025年報全文現已刊登至私隱專員公署官網，如對年報感興趣者，請
瀏覽：

https://www.pcpd.org.hk/tc_chi/resources_centre/publications/annual_report/annualreport
2025.html
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Beyond passing laws and approving budgets, the Legislative Council is one of the partner
that turns government plans into progress, anchoring Hong Kong’s prosperity.
 
The eighth-term election will be held on 7 December 2025 (Sunday), from 7:30 a.m. to
11:30 p.m.
 
CAHK, long united with the sector and the city, calls on everyone to step forward, cast a
vote and keep Hong Kong moving. 
 
Join The Election Together, We create the Future.



CA launched Drone system licence
通訊局推出無人機系統專用牌照

The Communications Authority today launched the new Unmanned Aircraft System (UAS)
(Private) Licence to support the development of low-altitude economy.
 
The authority said that under the UAS (Private) Licence regime, licensees will be assigned
the 1430-1444 MHz, or 1.4 GHz, band, as the dedicated spectrum for establishing,
maintaining and operating radiocommunications installations for UAS operations.
 
It explained that the licence offers an additional communications solution to UAS
operators beyond the current use of wireless local area networks and 4G or 5G mobile
networks for data transmission and control, thereby enhancing support for the safe and
efficient operation of UAS and supporting the development of a low-altitude economy
ecosystem.
 
The UAS (Private) Licence is now open for applications from organisations participating in
Low-altitude Economy Regulatory Sandbox pilot projects.
 
Interested parties can submit their applications to the authority. These should include
information of the UAS they operate, approvals from the Civil Aviation Department on
specific flight paths, and details of the radio base stations required.
 
The authority will rigorously review each application and closely monitor use of the
dedicated UAS spectrum to ensure compliance with licence conditions and effective
utilisation of spectrum resources.
 
Call 2961 6333 for enquiries.
 
通訊事務管理局推出無人駕駛飛機系統（專用）牌照，以支持低空經濟發展，現開放予低空

經濟監管沙盒試點項目的參與機構申請。

 
通訊局表示，在無人機（專用）牌照制度下，牌照持有人可獲指配1430-1444兆赫頻帶即
1.4吉赫頻帶作為專用頻譜，以設置、維持和操作用於營運無人機系統的無線電通訊裝置，
為無人機活動提供除現時透過無線區域網絡及第四代或第五代流動通訊網絡進行數據傳輸和

操作以外的額外通訊方案，進一步支援無人機安全高效運行，在通訊網絡方面全力支持低空

經濟生態圈的建設。

 

 
立法會作為香港特別行政區的立法機關，除了制定法律、審批預算外，一直與政府相輔而

行、致力促進政府推行各項政策，為香港經濟繁榮發展的重要支柱。

 
第八屆立法會選舉將於12月7日舉行（星期日）早上07時30分至晚上11時30分舉行。香港
通訊業聯會一向致力凝聚業界同儕，與特區政府、香港社會同進退。聯會呼籲香港市民，

亦包括通訊業界同儕履行公民責任、踴躍參與投票。

 
投入選舉，共創未來
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牌照申請者可向通訊局提交申請及相關資料，包括所操作的無人機系統資料、民航處就特定

飛行路徑的批准、預計需要建設的無線電基站詳情等。

 
通訊局將根據申請人提交的資料嚴格審批申請，並密切監察無人機專用頻譜的使用是否符合

牌照條件，確保頻譜資源有效運用。

 
查詢可致電2961 6333。

Government promulgates Conceptual Outline of Development Plan
for Innovation and Technology Industry in San Tin Technopole 
政府公布《新田科技城創科產業發展規劃概念綱要》  

The Government promulgated the Conceptual Outline of the Development Plan for the
Innovation and Technology Industry in the San Tin Technopole. The Conceptual Outline
provides a top-level design for the 210 hectares of new innovation and technology (I&T)
land in the San Tin Technopole in terms of development vision, objectives and positioning,
industrial spatial layout, and development model, thereby setting a clear development
strategy for the San Tin Technopole. 
 
In terms of a layout plan of the land, the new I&T land in the San Tin Technopole will be
divided and developed into three development hubs and three industry development
corridors (the three hubs and three corridors). They are the Hetao Hub, Chau Tau Hub, 
and Ki Lun Hub from north to south, and the life and health technology corridor, AI and
robotics corridor, and microelectronics and advanced industry corridor. This planning
structure can cater for the pace of I&T industry development and the relevant timetable for
land resumption and site formation works undertaken by works departments. The
development will have five phases, from introduction, industry ecosystem expansion, city-
industry hub to consolidation. 
 
The Conceptual Outline has been uploaded to the Innovation, Technology and Industry
Bureau's website: www.itib.gov.hk/en/index.html
 
政府公布《新田科技城創科產業發展規劃概念綱要》（《概念綱要》），從頂層設計新田科技城

210公頃新創科用地的發展願景、目標與定位、產業空間布局，以及發展模式，為新田科技
城訂下發展方略。

 
就用地布局而言，新田科技城的新創科用地會以三個樞紐、三個產業發展帶（三紐、三帶）

劃分和發展，即由北至南的河套樞紐、洲頭樞紐及麒麟樞紐，以及生命健康科技發展帶、人

工智能與機械人發展帶及微電子與先進產業發展帶。此規劃結構結合創科產業布局節奏和相

關收地和工務部門土地平整工程時間表，劃分為五個發展階段，從導入、產業生態延展、產

城中樞，以至完善階段。

 
《概念綱要》已上載至創新科技及工業局網站：www.itib.gov.hk/zh-hk/index.html
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Open Tender for Sandy Ridge site
政府公開招標出售新界北區沙嶺用地 

The Government has launched an open tender for the disposal of Lot No. 953 in
Demarcation District No. 89 at Sandy Ridge, North District (Sandy Ridge Data Facility
Cluster site) under a two-envelope approach. 
 
The tender invitation will close by 12:00 noon of 31 December 2025 (Wednesday).
 
Two-envelope approach will be adopted in tender assessment to enable a
comprehensive evaluation of both non-premium and premium proposals with a view to
selecting the proposal that best unleashes the site’s potential.  Land sale documents for
the lot including the Explanatory Statement, the Information Statement, the Form of
Tender, the Tender Notice, the Conditions of Sale and the sale plans, can be downloaded
at the Lands Department’s website (www.landsd.gov.hk).  Details of the tender have been
gazetted today.
 
Should you have any enquiries, please contact Chief Estate Surveyor/Headquarters,
Lands Department (Ms. LEUNG Chi Yan Jane) at Tel. No. 2231 3802 or Fax No. 2116
0764 or email address ‘L953DD89@landsd.gov.hk’.
 
政府於10月10日以「雙信封制」方式進行公開招標，出售位於新界北區沙嶺的丈量約份第
89約地段第953號用地（沙嶺數據園區用地）。
 
截標日期：2025年12月31日（星期三）中午12時正 
 
招標將會採用「雙信封制」進行評審，就投標者的非價格建議和價格建議作綜合考慮，以期

選出最能發揮用地潛力的方案。是次招標用地的賣地文件，包括說明陳述、資料說明、投標

表格、招標公告、賣地條件及賣地圖則，可於地政總署網頁下載。招標詳情已於今天刊憲。

 
如有查詢，請致電2231 3802或傳真2116 0764或電郵（L953DD89@landsd.gov.hk）與地
政總署總產業測量師（總部）（梁之仁女士）聯絡。

Supporting Activities 聯會支持活動 
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Member Information 會員資訊 

We are pleased to announce IMC Networks Limited , and its company representative Mr.
Rex Tso, as our new full company member. Welcome!
聯會摯誠歡迎 IMC Networks Limited 及其公司代表曹展鴻先生加⼊，成為公司會員！

CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

MARKET PLACE BY MEMBERS
Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the
space works for you.
 

Cybersecurity Symposium 2025 
 
Date: 5 December, 2025 (Friday) 
Time: 9:00am – 5:30pm 
Venue: Meeting Room N201, Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Wan
Chai, Hong Kong 
 
For details: Cybersechub.hk - Event/News 
Register now: https://register.cybersecuritysymposium.hk/register/participant  
 
網絡安全技術論壇 2025 
 
日期：2025年12月5日（星期五） 
時間：9:00am – 5:30pm 
地點：香港灣仔香港會議展覽中心（會議室N201）
 
有關詳情： Cybersechub.hk - Event/News 
報名網址： https://register.cybersecuritysymposium.hk/register/participant  
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CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each
year!
 
The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your
organization, or promotion of your anchor campaign.
 
Specifications of the Free Advertisement:
File format: JPG/PNG(300dpi)
 
If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.
 
Remarks
1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
2. Materials deadline is 25th of each month.
3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements,
and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused
thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會
Tel: 2504 2732                                 Email: info@cahk.hk

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk
Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

 Unsubscribe

This is a Test Email only.
This message was sent for the sole purpose of testing a draft message.
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